
Bestyrelsesmøde den 12. september 2013 

Mødet afholdt hos Knud, afbud fra Michael. 

Status på økonomi: Der mangler kontingent fra fire grundejere, Robert prøver at få afklaret de manglende 

indbetalinger.  

Vi prøver at skifte bank, tager en snak med Nykredit, så vi kan få lidt rente af vores formue, samt en bundet 

vejkonto. 

Det er et problem at vi stadig ikke har modtaget en faktura på vintervedligehold, vi aner ikke hvad vi 

skylder. Det har ej heller været muligt at få kontakt til Stage på telefon eller mail. 

Vi prøver at få et nyt tilbud på vinterarbejde, hos en anden entreprenør. 

Vi venter til foråret med nye fodboldmål med net, det lykkedes ikke at få nye i år. 

Bænksæt bliver stående og malet til foråret. 

Knud prøver at få fat på vippedyret til legepladsen. 

Vi har fået en henvendelse fra en anden grundejerforening, vil vi samarbejde omkring vedligehold, vi mener 

ikke det kan hænge sammen. Vi vil dog gerne være i dialog med andre foreninger, måske vi kan lære noget, 

få gode tips eller andet. Knud skriver til VALHAL grundejerforening. 

Det går OK med at holde bestyrelsesdialog på mail, så vi mødes kun når der er særlige ting, der skal tages 

stilling til. 

Vi er tilfredse med pasning af de grønne arealer, håber det fortsætter? 

Det er stadig svært at råbe kommunen op, Knud har sendt flere opråb om asfalt på Svingkærstien, men der 

sker intet. 

Der var snak omkring klipning af hække, vi kan kun opfordre folk til at klippe deres hæk, vi har ikke 

mulighed for at gøre noget.  

Knud har ringet til vandværket om gravning på Klappervænget, de har lovet at kigge på sagen. 

Efterfølgende har Johs. Olsen lovet at fremsende oplysninger, så vi er opdateret på hvem der graver i 

vejarealerne. Jacob lovede at lægge asfalt i næste uge. 

På bestyrelsens vegne 

Knud Due Andersen 


